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Protokół  Nr  4/2012  
z  posiedzenia  Komisji  Oświaty ,  Kultury  i  Zdrowia   

odbytego  w  dniu  11  kwietnia  2012  roku 
 

                                                      Posiedzenie  odbyło  się  w  lokalu  Urzędu  Gminy  w  Siennie  od  
godziny  14.15  do  godziny  15.30 . 
 
W  posiedzeniu  uczestniczyli : 
1.Komisja  w  pełnym  składzie  
2.Zastępca  Wójta  Gminy Sienno – Alicja  Zimak 
3.Pracownik  UG  Sienno – Marcin  Minkina 
 
Temat  posiedzenia : 
Analiza  dokumentacji  budowy  ośrodka  sportowo-rekreacyjnego  w  Siennie . 
 
Przebieg  posiedzenia : 
Komisja  wraz  z  Zastępcą  Wójta  Gminy  i  pracownikiem  Urzędu Gminy  ds. inwestycji  udała  się  
na  płytę  boiska  przy  ul. Szkolnej w Siennie  celem  dokonania  oględzin .  Po   powrocie  
omówiono  spostrzeżenia  dotyczące  stanu  płyty  boiska  i  zapoznano  się  z protokołem  
uzgodnień  zawartym  z  wykonawcą .  Wykonawca  zobowiązał  się  do  poprawienia  usterek  i  
utrzymania  płyty  boiska  do  końca  czerwca  br. Komisja  stwierdziła ,  iż  konieczne  jest  
zobligowanie  wykonawcy  do  jak  najszybszego  rozpoczęcia  prac  mających  na  celu  poprawę  
nawierzchni  boiska .  Konieczne jest poprawienie  stanu  trawy  poprzez  napowietrzenie ,  dosianie  
trawy  w  miejscach  słabego  wzrostu  i  nawożenie .  Rozważano , czy  zainstalowane odwodnienie  
będzie  wystarczające .  Woda  z  boiska  odprowadzana  będzie  do  zbiorników  chłonnych .  W  
miejscu  usytuowania  boiska  jest  wysoki  poziom  wód  gruntowych  ,  dlatego  wskazane  byłoby  
wykonanie  odprowadzenia  wody  ze  zbiorników  do  naturalnego  cieku  wodnego . Takie  
rozwiązanie wymaga specjalnego  zezwolenia  wodno-prawnego ,  ponadto byłyby od  tego opłaty .   
Dyskutowano  nad  sposobem  i  kosztem  utrzymania  płyty  boiska  .  Utrzymanie  płyty  wymaga  
nakładu  pracy  i  środków ,  m.in. nawożenia ,  a  przede  wszystkim  systematycznego  koszenia .  
Do  końca  czerwca,  zgodnie  z  protokołem  uzgodnień ,  do  utrzymania  płyty  zobowiązał  się  
wykonawca . Od  lipca  należałoby  zatrudnić osobę ,  przynajmniej  na  ½  etatu  do  prac  przy  
płycie  boiska .   Ze  względu  na  rozmiar  boiska  i  częstotliwość  wykaszania  trawy  celem  
właściwego  rozrostu  celowe  byłoby  zakupienie  urządzenia  do  koszenia  trawników .  
Bezwzględnie  konieczne  jest  usunięcie  linii  energetycznej  przechodzącej  nad  płytą  boiska .  
Gmina  może  to  zrobić  we  własnym  zakresie lub  zlecić  zakładowi  energetycznemu . Koszt  
podany  przez  zakład  energetyczny  jest  bardzo  duży .  Komisja  uważa ,  iż   należy  
wynegocjować  z  zakładem  energetycznym  niższy  koszt  i  usunąć  linię ,  w  przeciwnym  
wypadku  boisko nie  zostanie  dopuszczone  do  rozgrywek  .  Budynek  baraku  szkolnego  
pozostawiony  z  myślą  o  zagospodarowaniu  na  szatnie  dla  zawodników  należałoby  rozebrać .  
Doprowadzenie  budynku  do  użytkowania  wymaga  dużych  nakładów .  Konstrukcja  ścian  
i  dachu  jest  mocno  nadwyrężona  i  bardziej  racjonalnym  rozwiązaniem  byłoby  wyburzenie  
budynku  i  zbudowanie  szatni  od  podstaw .  Bezcelowe  jest  pozostawienie  starych  drzew  
owocowych  w  otoczeniu  płyty  boiska .  Drzewa  te  oraz  dzikie  przyrosty  krzewów  należałoby  
wykarczować . 
Następnie  Komisja  zapoznała  się  z  dokumentacją  projektowo-kosztorysową .   
Informacji  udzielał  Pracownik  Urzędu  Gminy  ds. inwestycji  Marcin  Minkina .  
Całkowita  wartość  kosztorysowa  inwestycji  wynosi  około  3.000.000 zł  .  W  projekcie   
przewidziano  m.in. budowę  płyty  boiska ,  oświetlenie  ,  trybuny  na  200  miejsc ,  parking  od  
strony  ul. Szkolnej , pomieszczenie  na  szatnię toalety  typu  toi-toi ,  odgrodzenie  siatką  płyty  
boiska  od  trybun  , ogrodzenie  obiektu .  Omówiono  szczegółowo  sposób  wykonania .   
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W  roku  bieżącym  na  realizację  III  etapu  budowy  ośrodka  sportowo-rekreacyjnego  
przewidziano  w  budżecie  gminy  185.500 zł .  W  ramach  tego  wykonane  zostanie :  ogrodzenie  
od  strony  ul. Szkolnej ,  piłko chwyty .  W  następnym  etapie  planuje  się  wykonanie  parkingów ,  
oświetlenia  i  trybun .  
Komisja  dokonała  podsumowania  i przyjęła  następujące  wnioski : 
1.Rozbiórka  starego  budynku  znajdującego  się  przy  boisku  od  strony  ul. Szkolnej . 
2.Wycięcie  starych  drzew  owocowych  rosnących  w  obrębie  placu  z boiskiem. 
3.Przeniesienie  linii  energetycznej . 
4.Zobligowanie  wykonawcy  do  rozpoczęcia  prac  nad  poprawieniem  płyty  boiska . 
5.Zatrudnienie  osoby  ( ½  etatu )  do  utrzymania  płyty  boiska  i  czystości  - za konieczny 
  uważa  komisja  zakup  urządzenia  do koszenia  trawy . 
 
Wnioski  zostaną  przekazane  Wójtowi  Gminy  do  rozpatrzenia . 
 
Na  tym  posiedzenie  zakończono . 
                                                                                               Przewodniczący  Komisji 
 
                                                                                                     Krzysztof  Sieczka 
 


